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　　1、宁静的夜晚，烛光闪闪;欢乐的场面，蛋糕甜甜;不变的思念，永恒的祝愿，祝福你幸福到永远;祝你生日快乐!
　　Quiet night， candlelight flash; Scenes of joy， cakes， sweet; The same thoughts， eternal wish， wish you happy forever; I wish you a happy birthday!
　　2、荧荧的背景灯照耀你的脸颊，虽然微弱，却可以延伸很远，看完这条消息，许个心愿，让满天的星都为你祝福!
　　Ying ying background light shine on your cheeks， although slender， but can be extended far， read this message， make a wish， let all over the sky star all bless for you!
　　3、儿时的天真，少时的浪漫，花的季节却无缘长相厮守，但我永远忘不了你那特别的日子，“祝你生日快乐!”
　　Childhood naive， the youth romantic， flower season is no time together， but I will never forget your special day， \"happy birthday to you!\"
　　4、今天是个特殊的日子，蛋糕与你渡过甜蜜的每一天，蜡烛为你照亮前进的道路，我为你的生日而永远祝福。生日快乐!
　　Today is a special day， every day with you through the sweet cake， candles to illuminate the road ahead for you， my best wishes for your birthday and always。 Happy birthday!
　　5、年年岁岁花相似，岁岁年年人不同。醒来惊觉不是梦，眉间皱纹又一重。在你生日的这一天，只希望你快乐!
　　Each New Year flower similar， but each person is different every year。 Wake up like is not a dream， another heavy glabella wrinkles。 In your birthday this day， I just hope you happy!
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　　1、Today teachers wish you grow up quickly, tomorrow you will wish children health and happiness! Happy birthday!
　　今天老师祝福你们快快长大，明天你们将祝福孩子健康幸福！生日快乐！
　　2、May your every birthday make life more beautiful, I wish you a very happy birthday!
　　愿你每个生日都使生命更加亮丽，祝生日无比美好、快乐！
　　3、May you be like a seed, bravely break through the sand and stretch the green buds out of the ground and point to the sky! Happy birthday!
　　愿你像颗种子，勇敢地冲破泥沙，将嫩绿的幼芽伸出地面，指向天空！生日快乐！
　　4、Although I cannot spend this special day with you, I wish you a happy birthday in a distant place!
　　我虽然不能陪你度过今天这个特别的日子，在遥远地方，我一样祝福你生日快乐！
　　5、Son, another year old. May your birthday be filled with joy and everything go smoothly!
　　儿子，又长了一岁，愿你的生日充满欢快，事事顺得朝前迈！
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　　1、让我与你的朋友们一道共庆你生日快乐，今天属于你，祝你欢欢喜喜！
　　Let me and your friends together to celebrate your Happy birthday, today belongs to you, I wish you joy!
　　2、热烈祝贺你的生日，捎给你我对你的爱，也寄去一件小礼物，多保重！
　　Warm greetings to your birthday, I send you my love, but also to send a small gift, take care!
　　3、不是每天都能过生日，希望你今天生日快乐，愿你年年岁岁幸福永伴！
　　Not every day you have a birthday, wish you happy birthday today, and years of happiness for you!
　　4、希望我是第一个向你道”生日快乐“的朋友，愿这一年中快乐、成功！
　　I hope I am the first one to say \"Happy Birthday\" to you. May I have a happy and successful year!
　　5、生日之际，祝你度过妙不可言的一天，愿你的幸福如绽放的玫瑰般芬芳！
　　Happy birthday, wish you too wonderful for words a day, wish you happiness unfolding like the petal of a rose!
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　　1、生日快乐，亲爱的朋友，愿你天天快乐，年年好运，一生幸福!
　　Happy birthday， dear friend， wish you happy every day， every year good luck， happy life!
　　2、愿你的生日充满无穷的快乐，愿你今天的回忆温馨，愿你所有的梦想甜美，愿你这一年称心如意!
　　May your birthday be filled with boundless joy， may your memories today be warm ones。 May you all sweet dreams， may you contentment this year!
　　3、祝你吃饭大鱼大肉;唱歌美女伴奏;日进斗金不够;敢与乌龟比寿。生日快乐!
　　Wish you to eat the big fish big meat; To sing the beauty accompaniment; Make enough; Dare and the tortoise than longevity。 Happy birthday!
　　4、寿星佬，我祝你所有的希望都能如愿，所有的梦想都能实现，所有的等候都能出现，所有的付出都能兑现。
　　The birthday girl guy， I wish you can get all hope， all dreams come true， all waiting can appear， all paying can cash。
　　5、时光永远不会改变我对你深沉的爱恋，时间的流逝只会使它愈加深厚，祝你生日快乐，我的爱人!
　　Time will never change my love for you deep， the passing of time will only make it more and more deep， I wish you a happy birthday， my love!
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　　1、羡慕你的生日是这样浪漫，充满诗情画意，只希望你的每一天都快乐、健康、美丽。
　　Envy you your birthday is so romantic, full of poetic, only hope you every day happy, healthy and beautiful.
　　2、送上一份生日礼物，它是我内心深处的是生日祝福，祝你生日快乐，岁岁平安！
　　Send a birthday gift, it is my heart is Happy birthday birthday wishes, I wish you safe and sound all year round!
　　3、生日来临，带给你无数的快乐日子，一年中天天都会想起，生日的快乐、温馨。
　　Born to be pro, bring you a myriad of happy days, every day of the year will remember, happy birthday, warm.
　　4、祝爸爸生日快乐，身体健康!生意兴隆通四海，财源滚滚八方来，明年今日更辉煌!
　　Happy birthday to dad, healthy body! Business is thriving everywhere, eight party to bonanza, next year this day more brilliant!
　　5、在您六十大寿之际，请允许我向你表示最衷心的祝福，祝你健康、长寿、生活愉快！
　　On your sixty birthday occasion, please allow me to express my best wishes to you, I wish you health and longevity, happy life!
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